



REFEREAT	
	Bestyrelsesmøde S.M.S.K.
<b>Dato</b>	30.05.2023
<b>Mødetidspunkt</b>	18-20:30
<b>Mødested</b>	Omø Sund, Havnegade 2, 4990 Sakskøbing
<b>Referent</b>	Henrik Fich (HF)
<b>Deltagere</b>	Finn Wæver (FW), Karin Rasmussen (KAR), Niels Jørgen Olesen (NJO), Kurt Rasmussen (KR), Jan Hansen (JH) og Henrik Fich (HF)
<b>Afbud</b>	Bjarne Kristensen (BK)

1. Godkendelse af referat fra sidste møde v. alle	
<i>Drøftelse</i>	
<b>Konklusion/ opfølgning</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Godkendt</li> <li>• Bobåde opkræves for el for vinterperioden (KAR)</li> </ul>

2. Status rengøring v. HF	
<i>Drøftelse</i>	Fungerer rengøringen tilfredsstillende?
<b>Konklusion/ opfølgning</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Alle er tilfredse!</li> </ul>

3. Plan for flydebroer v. alle	
<i>Drøftelse</i>	Stålpæle, VOPA eller befæstning til eksisterende husbådspæle - eller en kombination?
<b>Konklusion/ opfølgning</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Befæstning til eksisterende husbådspæle på den vestlige bro igangsættes. FW/HF aftaler den nøjagtige pris mv. med CarlErik/Niels.</li> <li>• NJO kommer med pris på "forundersøgelse" af pæleramning på de øvrige flydebroer</li> </ul>

4. Status på salg af Omø Sund v. HF	
<i>Drøftelse</i>	Tilbage melding fra skibsmægler
<b>Konklusion/ opfølgning</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Beskeden interesse. Aftalen fortsætter til efteråret.</li> </ul>

5. Referat GBS møde om havneområdet v. NJO	
<i>Drøftelse</i>	Gennemgang af mødet.
<b>Konklusion/ opfølgning</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• SMSK gav input til landskabsarkitekten, der står for projektet.</li> </ul>

6. Ny www og mail v. HF	
<i>Drøftelse</i>	Kort gennemgang af SMSK's nye www og mail-setup.
<b>Konklusion/ opfølgning</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Alle gennemgår og kommer med input til forbedringer til Anne-Lise</li> <li>• Medlemmerne inviteres ligeså til at komme med input.</li> </ul>

7. Skt. Hans arrangement v. Festudvalget	
<i>Drøftelse</i>	Da vi ikke har et festudvalg, bliver arrangementet op til medlemmerne.
<b>Konklusion/ opfølgning</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• HF udsender mail med fællesspisning og -sejllads.</li> </ul>

<b>8. Rengøring af både</b> v. KAR	
<i>Drøftelse</i>	5-7 både er i meget dårlig visuel stand.
<i>Konklusion/ opfølgning</i>	<ul style="list-style-type: none"><li>• FW tager en snak med de konkrete medlemmer.</li></ul>

<b>9. Turbøjer</b> v. KAR	
<i>Drøftelse</i>	Kan vi som klub benytte bøjerne efter fusion af DFU og DT?
<i>Konklusion/ opfølgning</i>	<ul style="list-style-type: none"><li>• HF kontakter DT herom og tillige om der kan udlægges flere bøjer</li></ul>

<b>10. Medlemsliste</b> v. KAR	
<i>Drøftelse</i>	Medlemmer har ønsket medlemslisten udsendt
<i>Konklusion/ opfølgning</i>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Dette gøres ikke pga GDPR-regler</li></ul>

<b>11. Arbejdsdag</b> v. KAR	
<i>Drøftelse</i>	Hvordan gik det?
<i>Konklusion/ opfølgning</i>	<ul style="list-style-type: none"><li>• 22 medlemmer deltog.</li><li>• Arbejde uden for arbejdsdagene aftales med Bjarne/Jan</li><li>• HF efterlyser medlemmer til rensning/oliering af flydebroer samt opsætning af gelænder.</li></ul>

<b>12. Eventuelt</b> v. alle	
<i>Drøftelse</i>	
<i>Konklusion/ opfølgning</i>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Flydebroer: Alex rykkes for kabling og LED-pærer (HF)</li><li>• HF kontakter Maltrup Vænge mht. kommunalt tilskud</li></ul>

<b>13. Næste møde</b> v. alle	
<i>Drøftelse</i>	
<i>Konklusion/ opfølgning</i>	<ul style="list-style-type: none"><li>• 30/8 kl. 18 på Omø Sund</li></ul>